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Statement by the Chair of the Committee of Ministers 
concerning the recent so-called "Parliamentary Elections" in 
Abkhazia, Georgia 
 
Strasbourg, 15.03.2007 – Fiorenzo Stolfi, Chair of the Council of Europe’s 
Committee of Ministers, Minister for Foreign Affairs of San Marino, today 
declared that the Council of Europe does not recognise the legitimacy of the so-
called "Parliamentary elections" held in Abkhazia, Georgia, on 4 March 2007 
and of the local elections held on 11 February 2007 and confirms its full support 
for the territorial integrity of Georgia within its internationally recognised borders. 
 
Only after a political settlement, which secures the right of all refugees and 
displaced persons to a safe and dignified return to their homes, could elections 
in this region of Georgia be valid. 
 
The Council of Europe urges the parties concerned to immediately return to 
negotiations in order to achieve a peaceful and lasting solution to the conflict. 
 
 
 
Déclaration du Président du Comité des Ministres concernant 
les récentes « élections législatives » en Abkhazie, Géorgie 
 
Strasbourg, 15.03.2007 – Le Président du Comité des Ministres du Conseil de 
l'Europe, Fiorenzo Stolfi, Ministre des Affaires Etrangères de Saint-Marin, a 
déclaré aujourd’hui que le Conseil de l’Europe ne reconnaît pas la légitimité des 
prétendues « élections législatives » qui ont eu lieu en Abkhazie, Géorgie, le 
4 mars 2007, ni celle des élections locales du 11 février 2007 et confirme son 
soutien sans réserve au maintien de l’intégrité territoriale de la Géorgie dans ses 
frontières internationalement reconnues. 
 
Des élections dans cette région de Géorgie ne seront légitimes que lorsqu’un 
règlement politique garantissant le droit de tous les réfugiés et personnes 
déplacées à retourner chez eux dans la dignité et en toute sécurité aura été 
trouvé.  
 
Le Conseil de l'Europe appelle instamment les parties concernées à reprendre 
immédiatement les négociations afin de trouver une solution pacifique et durable 
au conflit. 
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